
      
  

 
Protokół z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 10 grudnia 2020r. o godzinie 11.00 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 322/2020); 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020 – 2026 (druk BRG nr 

323/2020); 

c) Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk BRG nr 324/2020); 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 – 2029 (druk BRG nr 

325/2020); 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na zadanie pod nazwą „Remont drogi 

powiatowej nr 1410F obr. Santocko – Gmina Kłodawa (druk BRG nr 326/2020); 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 

BRG nr 327/2020); 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 

BRG nr 328/2020); 

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osób fizycznych (druk BRG nr 

329/2020); 

i) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok (druk BRG nr 330/2020); 

j) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 

331/2020); 

k) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2021” (druk BRG nr 332/2020). 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na 
obradach XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 



Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – zawnioskowała o wprowadzenie do punktu 6 porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie: ustanowienia pomnika przyrody (druk BRG nr 334/2020) 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poprosił o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Różankach oraz o wycofanie punktu 4. – Przyjęcia protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Następnie poddał powyższe zmiany pod głosowanie 
 
GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) (wprowadzenie do punktu 6 porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie: ustanowienia pomnika przyrody (druk BRG nr 334/2020)) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) (wprowadzenie do punktu 6 porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Różankach 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) (wycofanie punktu 4. Przyjęcie protokołu z 
obrad XXIII Sesji Rady Gminy Kłodawa.) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 
Radna Bożena Adamczak  - podziękowała za remont generalny chodnika przy ulicy Szkolnej, 
lampę przy ulicy Kasztanowej, próg zwalniający przy tej samej ulicy oraz parking przy ośrodku 
zdrowia w Różankach. Wyraziła zadowolenie z faktu, iż trwa procedura uzgodnień pod plac zabaw 
i siłownię przy boisku w Różankach. Poprosiła o informację na temat budowy chodników przy 
ulicach Niepodległości i Lipowej w Różankach. 
 
Radny Powiatowy Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że zadanie znajduje się w projekcie 
budżetu i jak środki na to pozwolą zadanie zostanie zrealizowane. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – uważa, że chodnik nie był na tyle zniszczony aby wymieniać go 
w całości. Remontu wymaga, chodnik przy ul. Parkowej prowadzący do przedszkola i szkoły, który 
jest w całości zbudowany z płyt. Zapytała, czy można przełożyć ten chodnik kostką która została, 
po remoncie przy ulicy Szkolnej. Radna po raz kolejny zgłosiła potrzebę wykonania remontu 
chodnika przy rondzie wzdłuż muru kościelnego. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz – odpowiedziała, że trzeba sprawdzić czyją własność 
stanowi chodnik przy rondzie. Rozpatrzona zostanie prośba dotycząca chodnika przy ul. Parkowej. 
Odnośnie remontu chodnika przy ulicy Szkolnej, zadanie wbrew pozorom było bardzo 
skomplikowane. 
 



Radny Roman Leśnicki – poprosił o postawienie pojemników z piaskiem przy ulicy Czereśniowej 
oraz więcej pojemników przy ulicy na wysokości sadu Pana P.K. Przypomniał, o nieuprzątniętej 
hałdzie śmieci przy ulicy Czereśniowej. 
 
Ad.6 a .Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok 
(druk BRG nr 322/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/206/2020. 
 
Ad. 6b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2020 – 2026 (druk BRG nr 323/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/207/2020. 
 
Ad. 6c. Podjęcie uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk 
BRG nr 324/2020). 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej zawierającej pozytywną opinię w przedmiocie projektu Budżetu Gminy Kłodawa 
na 20221 rok oraz poinformował, iż projekt uchwały, był przedmiotem obrad wspólnego 
posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/208/2020. 
 
Ad. 6d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2021 – 2029 (druk BRG nr 325/2020) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 



Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/209/2020. 
 
Ad. 6e. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu 
na zadanie pod nazwą „Remont drogi powiatowej nr 1410F obr. Santocko – Gmina Kłodawa 
(druk BRG nr 326/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/210/2020. 
 
Ad. 6f. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 327/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/211/2020. 
 
Ad. 6g. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 328/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/212/2020. 
  
Ad. 6h. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych (druk BRG nr 329/2020). 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/213/2020. 
 
Ad. 6i. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok (druk 
BRG nr 330/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 12 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/214/2020. 
 
Ad. 6j. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 331/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera  - złożyła wniosek aby dokonać zmian w projekcie uchwały 
polegających na obniżeniu kwoty proponowanego podatku w następujący sposób: 
W paragrafie 1 w punkcie 1: 
ppkt a – z kwoty 0,95 do kwoty 0,91 
ppkt d – z kwoty 3,28 do kwoty 3,16 
 
W paragrafie 1 w punkcie 2: 
Ppkt a – z kwoty 0,85 do kwoty 0,82 
Ppkt b- z kwoty 24,00 do kwoty 22,71 
Ppkt c  - z kwoty 11,62 na kwotę 11,19 
Ppkt d – z kwoty 5,06 na kwotę 4,88 
Ppkt e – z kwoty 8,00 na kwotę 7,37 
Radna dodała, iż tak znacząca podwyżka podatków w okresie pandemii będzie odczuwalna dla 
mieszkańców. Zaproponowała, aby podatki podnosić corocznie o kwotę kilku groszy niż co kilka 
lat o większą kwotę. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – wyjaśniła, iż podatki nie były podwyższane od 
kilku lat. Ponadto przyjęty budżet zakładał dochody uwzględniające  podwyżkę podatków. 
Dodała, że gminy które obniżają podatki, otrzymują od Państwa mniejszą subwencję. 
 



Radny Jan Kubera – poprosił, aby w przyszłym roku najpierw dokonać korekty podatków a 
dopiero potem uchwalać budżet. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał pod głosowanie wnioski Radnej 
Katarzyny Chmiel – Dera. 
GŁOSOWANIE NR 13 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   1 
Głosy przeciw   13 
Głosy wstrzymujące się 1 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał pod głosowanie 
przyjęcie projektu uchwały. 
 
GŁOSOWANIE NR 14 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 1 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/215/2020. 
 
Ad. 6k. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Kłodawa z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2021” (druk BRG 
nr 332/2020). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 15 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/216/2020. 
 
Ad. 6l. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Różankach. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 16 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/217/2020. 
 
Ad. 6ł. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, iż projekt uchwały, był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji i uzyskał opinię pozytywną. 
Następnie w związku z brakiem uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie. 
 
GŁOSOWANIE NR 17 (załącznik nr 2 do protokołu)  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się 0 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIV/218/2020. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski. 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera  - przekazała, że mieszkańcy ulic Klonowej, Lipowej i 
Niepodległości bocznej proszą o oświetlenie ulicy. Radna poprosiła o wyrównanie ulicy Klonowej. 
Poinformowała, że nie można się dodzwonić do poradni zdrowia w Różankach i brak jest dostępu 
do lekarza. Poprosiła również o informację na temat planowanego przetwarzania odpadów w 
Różankach. Dodała, że zgłasza a tej sprawie oficjalne zapytanie na piśmie. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że skontaktuje się z Panią Doktor i 
przekaże  informację. 
 
Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że przetwarzanie odpadów będzie polegało na kruszeniu 
gruzu. Spełnione są wszystkie przesłanki aby móc taką inwestycję zrealizować. 
 
Radny Roman Leśnicki – zapytał, jak wygląda sprawa z budową światłowodu w Kłodawie. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poprosiła aby zebrać wszystkie zapytania odnośnie budowy 
światłowodu i wysłać je inwestorowi. 
 
Radny Wiesław Witczyk – podziękował za wybudowany plac zabaw i montaż kosza do gry w 
koszykówkę. 
 
Następnie Pani Wójt wraz z Przewodniczącym Rady podziękowali  wszystkim zebranym za pracę 
w tym roku i złożyli życzenia na kolejny rok 2021. 
 
 
Ad. 8. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona 
zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 
Andrzej Korona 

 
 
 
 
 
 

 


